
Behandling i MH - IDF-LOSAM - 24.06.2022  
Børre Flovik fra Økonomiseksjonen informerte om saken og viste en presentasjon som legges 
ved referatet. 
 
Fakultetet er litt avventende med pengebruk før situasjonene rundt Forskningsrådet er avklart.  
NTNU ser på muligheter for å tilby mellomfinansiering, men dette er ikke endelig avklart.  
 
Innspill i møtet: 

 Usikkerheten rundt Forskningsrådet har allerede medført betydelig uro og bekymring på 
enhetene og man står i fare for å miste kompetanse. Det er behov for rask avklaring om 
finansieringen.  

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 24.06.2022  
LOSAM tar saken til orientering. 
 


